
Protokół Nr 5^23 
z posiedzenia wspólnego Komisji wraz z Komisją Budżetu i Finansów 

w dniu 25 maja 2023 roku 

W posiedzeniu zdalnym udział wzięli: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 

2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 

3. MAREK CHART 

4. ANDRZEJ MARACH 

5. IWONA SIKORSKA 

6. TOMASZ FIFIELSKI 

7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

z uczestnictwem: 

członków Komisji Budżetu i Finansów wraz z zaproszonymi gośćmi. 

W związku z faktem, iż posiedzenie Komisji odbywa się równolegle z 

posiedzeniem Komisji Budżetu i Finansów zaistniała potrzeba wyłonienia 

prowadzącego obrady. Członkowie Komisji wyznaczyli Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów Ireneusza Balcera do prowadzenia wspólnej 

komisji. 

Wszyscy radni jednogłośnie wybrali prowadzącego obrady. 

Prowadzący obrady otworzył posiedzenie o godz. 08.07 , następnie przedstawił 

porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek spotkania: 

1. Przyjęcie sprawozdań z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie, Domów Pomocy Społecznej, Centrum Administracyjne Domów 

Dla Dzieci w Więcborku oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

2. Analiza kosztów działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

Centrum Administracyjnego Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych z 
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siedzibą w Więcborku i ̂ Warsztatów Terapii Zajęciowej i Domów Pomocy 

społecznej. 

3. Opiniowanie projektów na sesję: 

- uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok; 

- uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028; 

- diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługującym radnym. 

4. Sprawy wniesione ,wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad. 1. i 2. 

Justyna Krzysztofek Dyrektor DPS w Suchorączku przedstawiła sprawozdanie 

z działalności placówki, którą kieruję. Wspomniała o potrzebie przebudowy windy 

i remoncie podjazdu dla osób niepełnosprawnych. Poinformowała, że w domu 

zamieszkuje 75 mężczyzn. Następnie odniosła się do szczegółowej analizy 

finansowej placówki. Nadmieniła, że dzienna stawka wyżywienia wynosi 13,27 zł. 

Radna Z. Krzemińska zapytała na co brakuje środków. 

J. Krzysztofek Dyrektor DPS w Suchorączku poinformowała, że nie jest w 

stanie konkretni oszacować kosztów ogrzewania olejowego. Złożyliśmy projekt w 

ramach Polskiego Ładu na odnowę budynków w ramach zabytków - odnowienie 

elewacji, remont schodów zewnętrznych , wymianę stolarki drzwiowej. 

Radna B. Bury zapytała, czy przewiduję się odnowienie drzewostanu w parku. 

J. Krzysztofek odpowiedziała, że wniosek nie został złożony w związku z 

brakiem szczegółowej inwentaryzacji zadrzewienia. 

Radny T. Fiflelski odniósł się do budżetu jednostki. Zapytał, jaki był plan na 

wykonanie ogrzewanie. 

J. Krzysztofek rekompensata za ogrzewanie została całkowicie przekazana do 

placówki, kwoty były wystarczające. 

Wicestarosta A. Marach dodał, że w ramach polskiego ładu złożyliśmy wnioski 

na renowację następujących obiektów : DPS Suchorączek, szkoła średnia w 

Więcborku , ZS nr 2 w Sępólnie Kraj., PPP. 
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Siostra Karolina Blok Dyrektor DPS dla Dzieci przedstawiła sprawozdanie z 

działalności placówki która kieruję. Średni koszt utrzymania mieszkańca 5.253,24 

zł. Odniosła się do ostatnio przeprowadzonej kontroli wydziału polityki społecznej. 

Mamy 11 zaleceń po kontroli wydziału. Placówka jest gotowa na rekontrolę. 

Zalecenia zostały wprowadzone w życie. 

W dalszej części wystąpienia odniosła się do analizy finansowej jednostki. Roczny 

budżet placówki ponad 3 min zł. 

Wiesława Staflej Kierownik WTZ przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Warsztatów. Poinformowała, że w obecnie z warsztatów korzysta 50 uczestników 

skierowany do osób z niepełnosprawnością intelektualną. Stowarzyszenie korzysta 

z pomocy wolontariuszy. Najwięcej uczestników pochodzi z gminy Sępólno Kraj. 

W warsztatach funkcjonuje 9 pracowni. W ubiegłym roku warsztat opuściło 5 osób 

i podjęło pracę. 

Na 2022 r. budżet jednostki wyniósł 1438,668 zł z tego 90% dotacja i ze środków 

powiatu 143 tysiące złotych. Ogromnym wydatkiem są dowozy. Poinformowała, 

że zabraknie środków na dowóz uczestników. Wspomniała, że jednostka boryka 

się koniecznością zakupu krzesełka do znoszenia uczestników po schodach. 

Przemysław Dziubiński Dyrektor DPS im. św. Anny przedstawił sprawozdanie 

z działalności placówki. Poinformował, że miesięczny koszt utrzymania 

mi e szkańca  4 .990 ,08  z ł ,  a  w  tym roku  w z ros t  pow yże j  5600  z ł .  

Radna I. Sikorska wskazała na prężnie działające stowarzyszenia będące w 

strukturach domów. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie. 

Beata Lida Dyrektor CADD przedstawiła sprawozdanie z działalności placówki. 

Jednostka współpracuje z organizacjami, fundacjami, sponsorami itp. Wspomniała 

o problemie odpływu pracowników z pracy. Od września odeszło 7 osób, ostatnio 

dostała kolejne wypowiedzenie. 

E. Świerczewska- Borowiak Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o Stopniu 

Niepełnosprawności przedstawiła sprawozdanie z działalności Zespołu. Budżet 
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wyniósł 416 tysięcy złotych. Wsparcie powiatu wyniosło 154 tysiące złotych. 

Zamówienie blankietów na karty parkingowe ciągle nie wpłynęło do zespołu. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok. 

Komisja Komisje Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

Komisja Komisje Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chart przedstawił projekt uchwały w 

sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługującym radnym. 

Komisja Komisje Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Ad. 4. 

Prowadzący obrady zamknął posiedzenie Komisji o .12.50 

o 


